
 
 

 

 

Tarnów, 19 września 2022 r. 

KRM.0003.560.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXX sesji Rady Miejskiej 15 września 2022 r. w punkcie „Zapytanie  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Angelika Świtalska zgłosiła 

następujące wnioski i zapytania: 

1. Radna chce wiedzieć jakie są koszty „Niedzielnych potańcówek” organizowanych na Rynku  

z rozbiciem na poszczególne składniki tj. wynajęcie sprzętu, DJ-ja itp. 

 

2.  Ponadto w załączeniu przekazuję pisemną interpelację radnej dotyczącą działań jakie podjął 

Prezydent Miasta Tarnowa celem zwiększenia efektywności energetycznej oraz wzrostu cen 

wstępu na obiekty sportowe w Tarnowie. 

„Nie oczekuję takich odpowiedzi jakie były rzucone dziennikarzom, czyli, że są podwyżki energii, że jest 

źle, że to nie wina zarządzającego. Dlatego, że TOSiR, czy zarządzający, czyli Pan Prezydent jako 

menager miasta mógł również o tym pomyśleć, żeby baseny zamontowały sobie panele fotowoltaiczne, 

pompy ciepła wtedy też byłoby lepiej teraz.”  


		2022-09-21T14:40:51+0200




